

Referat bestyrelsesmøde på skype 14/7-20 kl. 20.00

Afbud fra Anja

1. Godkendelse af referat fra sidst

Godkendt

2. Nyt fra klasserepræsentanten

Der er indkaldt til reglementsmøde fredag i uge 30, ca. kl. 19, tidspunkt skal koordineres med Rallycross's møde.

Der er fire meldt til løb på Ørnedalen, der ikke har bestilt nr., der er lavet en aftale med løbslederen.

3. Klasserepræsentantvalg og afstemning

Resultat af afstemningen siger 2 klasserepræsentanter. Afstemningen offentliggøres på mail. Vi har 1-2 tilsagn, der skal gerne findes flere kandidater. Der er ændret lidt i reglerne for valg og stemmeberettigede. Torben har lovet at hjælpe nye klasserepræsentanter i gang.

Fra Banesportens cirkulære Officials, 11.02.2020:

For at opnå valg som klasserepræsentant kræves en majoritet på mindst 50 % af de stemmeberettigede. Er der opstillet mere end to kandidater og ingen af dem opnår mindst 50 % af de afgivne stemmer, går de to kandidater med flest stemmer videre til en ny valgrunde.

Stemmeberettigede er de kørere med dansk licens, som har deltaget i den pågældende klasse i sæsonen. Der kan ikke stemmes med fuldmagter.

Valget gælder for 1 år ad gangen.

N

4. Reglementsændringer

Bestyrelsen har pt. et forslag. Deadline er på søndag 19.7 og offentliggøres mandag på hjemmeside og mail.

5. Nyt fra formanden

Der er kommet svar tilbage fra BU-udvalget på vores henvendelser vedr. flytning af løb på Nisseringen og Nørlund. Nørlund bliver ikke flyttet.

6. Nyt fra kasserer

Der er kommet lidt flere medlemmer. Nogle er vågnet op i forbindelse med udsendelse af forskellige mails, så der har været en del opdateringer og genaktiveringer af mailadresser i mailgrupperne. Flere skriver f.eks. også om jeg kan tjekke om de har betalt, inden de selv tjekker deres konto. Indbetalinger for præmiepenge er kommet på kontoen.

7. Pokaler/blomster til Finalen CK & RC

Der er hentet priser på pokaler. Anja undersøger priser på lidt større pokaler. Mangler besked fra RC vedr. blomster og kranse.

8. Låne/udlejningskart

Ole har kontaktet MNJ og FSAS vedr. nye køreres lån/leje af mini og 85, der står hos pågældende klubber. Der arbejdes videre med at finde en løsning.

9. Opfølgning brev til NMKA og DASU

BU har svaret på vores henvendelser vedr. NMKA og IMK. Brev fra BU sendes ud til medlemmer.

NMKA har også svaret på brev til dem vedr. løb i august, deres svar er sendt ud til medlemmerne.

10. Evt.

Der er kommet spørgsmål vedr. aflevering af sidste års fighterpokal. Pokaler skal afleveres senest ved løb på Kors kro til en af bestyrelsesmedlemmerne.

11. Næste møde

12. august kl. 20.00 på skype med nye klasserepræsentanter.